
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 673
Vil ministeren estimere de forventede øgede ejendomsskatteindtægter, der ville komme, 
hvis 87 pct. af de nuværende andelsboliger samt 65 pct. af de nuværende udlejningsbo-
liger opført før juli 1966 blev omdannet til ejerlejligheder, jf. DREAM-rapporten ”Ejerlejlig-
hedslovens forbud mod omdannelse af andels- og udlejningsboliger til ejerlejligheder” fra 
september 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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